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Już w następnym sezonie zimowym (2019/2020) na Kubalonce mają odbyć się pierwsze
zawody w biegach narciarskich pod nadzorem FIS. Z kolei w 2021 roku na trasach
rywalizować będą uczestnicy Mistrzostw Świata Juniorów w narciarstwie klasycznym. To
stosunkowo nieodległe imprezy - na jakim etapie są obecne prace modernizacyjne
obiektów?
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Na ostatniej sesji Rady Miasta Wisła (odbyła się 28.02) przewodniczący Janusz Podżorski zapytał burmistrza, czy obie
imprezy sportowe mogą być zagrożone. Odpowiedź Tomasza Bujoka nie napawa optymizmem- niestety prace w
moim odczuciu i w mojej ocenie, jeśli chodzi o Centralny Ośrodek Sportu i Ministerstwo Sportu  idą...
delikatnie mówiąc bardzo opieszale. To nas trochę niepokoi. Z różnych źródeł zasięgam opinii - to ruszyło
podobno, natomiast nie jestem w stanie powiedzieć, czy inwestycja nie jest zagrożona. Mam nadzieję, że
nie i mam nadzieję, że Mistrzostwa Świata się odbędą. 

Warto zaznaczyć, że za modernizację tras na Kubalonce nie odpowiada miasto, a właśnie instytucje centralne.
Temat szerzej omawialiśmy pod tym linkiem. Przypomnijmy, że wykonanie całego projektu szacuje się na około 42
mln zł (środki będą pochodzić z budżetu państwa).

Czy wiadomo, na jakim etapie aktualnie znajdują się prace? Jest trochę mało czasu, bo to jest kwestia
projektowania, z tego, co wiem. Podobno COS nie wyłonił jeszcze wykonawcy i nie ma dokumentacji
projektowej, co mnie bardzo niepokoi. Mamy końcówkę lutego, marzec, a musimy mieć w zasadzie
gotowe: korektę trasy, naśnieżanie i prąd wykonane do końca jesieni, aby następnej zimy rozegrać
zawody rangi FIS-owskiej - mówi Tomasz Bujok.
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